
 Bestyrelsesmøde     den     11/09-23     kl     17     i     Medborgerhuset 

 1.Godkendelse     af     referat     fra     d.     19/6-23: 

 -  Godkendt 

 2.     Nyt     fra     formand: 

 -  Forsøget     at     komme     i     kontakt     med     kommunen     ang.     belægning     omkring 
 affaldsstationer. 

 -  John     har     været     ude     og     give     3     grundejer     lov     til     at     fælde     træer     på     egen     grund. 
 -  Lene     fra     lokalrådet     har     spurgt     ang.     en     film,     og     formand     har     givet     tilbagemelding,     at     vi 

 ikke     er     interesserede. 
 -  Tirsdag     den     12/9-23     afholdes     dialogmøde     med     Tønder     Kommune,     desværre     kan 

 grundejerforeningen     ikke     deltage. 
 -  På     forsøgsbasis     vil     vi     prøve     at     arbejde     på     belægning     med     granitskærver     for     at 

 mindske     ujævnheder     i     Sydmarken.     Dette     for     at     se     om     det     bliver     en     fremadrettet 
 løsning. 

 3.Nyt     fra     næstformanden: 

 -  Thorkild     tager     fat     i     Christian     Kjær     om     skilte     og     stolper     langs     stamvejen. 

 4:Økonomi     ved     Tommy: 

 -  Ca     595.000     på     kontoen     dags     dato. 

 5:Projekt     grøfter     ved     Østmarken: 

 -  Det     er     pænt     lavet,     og     det     virker     til,     at     grundejerne     er     godt     tilfreds. 

 6:     Informationstavle: 

 -  Thorkild     vil     købe     den,     og     Allan     vil     sørge     for     at     den     bliver     hængt     op     på     posthuset. 

 7:     Gennemgang     af     vedtægter: 

 -  Karsten     Gram     skal     være     med     indover     ift.     gennemgang     og     evt.     ændringer     i     vedtægter. 
 -  Antenneforeningen 
 -  Elektronisk     afstemning,     og     der     arbejdes     med     punkt     3.9. 
 -  Brug     af     sprøjtemidler     er     op     til     bestyrelsen     ved     invasive     arter. 

 8:     Nyt     tilbud     fra     Thomas     Rerup: 

 -  Der     indhentes     et     nyt     tilbud. 

 9:     Evt 



 Næste     møde     den     9     november     kl     17. 


